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Protokół nr 201/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 3 lutego 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

Nieobecni: 

 

1. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pan Wojciech Panek   - inspektor Biuro Ochrony Informacji 

                   i Bezpieczeństwa w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Aleksandra Fajga   - inspektor Biuro Ochrony Informacji 

                   i Bezpieczeństwa w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

5. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

           im. Jana Długosza w Wieluniu 

          (ZS nr 2) 
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Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu leczniczego 

realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz obserwację szpitalną 

na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności do służby wojskowej 

osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej. 

6. Podjęcie decyzji w sprawie kwot dofinansowania wydarzeń objętych 

harmonogramami: wydarzeń i uroczystości, wydarzeń kulturalnych i oświatowych  

oraz wydarzeń sportowych organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.  

7. Sprawy bieżące.  

8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  



3 
 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ na 5 członków Zarządu Powiatu, obecnych jest 4, zatem 

wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą. Nieobecny 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

zdjęcie z porządku obrad punktu 6 pn.: „Podjęcie decyzji w sprawie kwot 

dofinansowania wydarzeń objętych harmonogramami: wydarzeń i uroczystości, 

wydarzeń kulturalnych i oświatowych oraz wydarzeń sportowych organizowanych 

przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.”, w związku  

z potrzebą dopracowania kwot dofinansowania przez wydział. Zapytał, kto jest „za” 

zdjęciem ww. punktu z porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z porządku obrad CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu punktu 6 

pn.: „Podjęcie decyzji w sprawie kwot dofinansowania wydarzeń objętych 

harmonogramami: wydarzeń i uroczystości, wydarzeń kulturalnych i oświatowych 

oraz wydarzeń sportowych organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Łukasz Dybka). 

 



4 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest jeszcze jedna sprawa, a mianowicie „Rozpatrzenie prośby dyrektora Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie trzech,  

a nie dwóch wniosków w ogłoszonym konkursie na projekty współfinansowane  

ze środków Funduszu na rzecz Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. 

Fundusze europejskie dla Łódzkiego w transformacji, Działanie FELD.09.02”. 

Następnie zaproponował, aby zamiast punktu 6, który został zdjęty z porządku obrad, 

wprowadzić w jego miejsce jako punkt 6 „Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie trzech  

a nie dwóch wniosków w ogłoszonym konkursie na projekty współfinansowane  

ze środków Funduszu na rzecz Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9”. 

Zapytał, kto jest „za”. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

jako punkt 6 sprawy pn. : „Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie trzech a nie dwóch 

wniosków w ogłoszonym konkursie na projekty współfinansowane ze środków 

Funduszu na rzecz Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. Fundusze 

europejskie dla Łódzkiego w transformacji, Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo  

w transformacji, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-

2027” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że pozostałe punkty pozostaną bez zmian. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku 

obrad z wprowadzonymi zmianami. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

 

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu leczniczego 

realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz obserwację szpitalną 

na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności do służby wojskowej 

osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej. 

6. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o wyrażenie zgody na złożenie trzech a nie dwóch wniosków w ogłoszonym 

konkursie na projekty współfinansowane ze środków Funduszu na rzecz 

Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. Fundusze europejskie  

dla Łódzkiego w transformacji, Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo  

w transformacji, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 

2021-2027. 

7. Sprawy bieżące.  

8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

z CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu 

leczniczego realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz 

obserwację szpitalną na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności 

do służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Wojciecha Panka – inspektora w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa  

oraz panią Aleksandrę Fajgę – inspektora w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu. Poprosił o przekazanie  

informacji, jak to się odbywa, jak było w roku poprzednim i jak to będzie 

procedowane w tym roku. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu powiedział,  

 że po podjęciu uchwały przez Radę Powiatu, kolejnym krokiem jest podjęcie 

uchwały o powołaniu komisji konkursowej. Proponuje się następujący skład komisji: 
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pracownik naszego wydziału, pan Damian Bandurka, pani Emilia Jędrzejewska 

zajmująca się zamówieniami publicznymi. Podkreślił, że w ustawie jest zapis,  

że musimy wyznaczyć osobę, która jest z Wojskowych Centrów Rekrutacji. Dlatego 

komendant Wojskowej Komendy Uzupełnień w Sieradzu, wyznaczył panią major 

Dominikę Kwaczyńską, która będzie wchodziła również w skład tej komisji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest  

to pani major czy kapitan. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział, że pani 

major. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że w projekcie uchwały jest napisane: „kapitan”. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu powiedział, że jest  

to pani major Dominika Kwaczyńska. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zauważyła, że jest napisane: 

„Kawczyńska”. 

Pani Aleksandra Fajga – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu powiedziała,  

że powinno być Kwaczyńska. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeczytał,  

jaki materiał otrzymał: przewodniczący komisji - Damian Bandurka; członkowie 

komisji - Emilia Jędrzejewska i podpunkt b) kapitan Dominika Kawczyńska. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu powiedział,  

że powinno być napisane pani major Kwaczyńska. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o poprawienie materiału, żeby wszystko było zgodne. Dodał, że Zarząd będzie 

głosować już uchwałę z poprawionym stopniem wojskowym, pani major Dominika 

Kwaczyńska. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu poinformował,  

że po zatwierdzeniu tej komisji, w poniedziałek będą wysłane zapytania do trzech 

podmiotów leczniczych, czyli do SP ZOZ Wieluń, SP ZOZ Wieruszów i SP ZOZ 
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Pajęczno, ponadto, bo nie ma na stanie szpitala psychologów i psychiatrów, będą 

występować do trzech psychiatrów i trzech psychologów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

co się stanie, gdy tego nie uzyskamy. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział, że wtedy 

cały ciężar przenosimy na Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi, który musi wyznaczyć 

nam psychiatrów i psychologów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze. Zapytał, czy są jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu leczniczego 

realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz obserwację szpitalną  

na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności do służby wojskowej osób 

stawiających się do kwalifikacji wojskowej, z ww. poprawką, o której była mowa.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1423/24  sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

ofert na wybór podmiotu leczniczego realizującego badania specjalistyczne, 

psychologiczne oraz obserwację szpitalną na potrzeby komisji lekarskich 

orzekających o zdolności do służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji 

wojskowej, z poprawką dotyczącą wpisania poprawnego stopnia wojskowego oraz 

nazwiska Pani Dominiki Kwaczyńskiej, a mianowicie zamiast „kpt. Dominika 

Kawczyńska” powinno być „mjr Dominika Kwaczyńska” (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1423/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie trzech a nie dwóch wniosków  

w ogłoszonym konkursie na projekty współfinansowane ze środków Funduszu 

na rzecz Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. Fundusze 

europejskie dla Łódzkiego w transformacji, Działanie FELD.09.02 

Społeczeństwo w transformacji, programu regionalnego Fundusze Europejskie 

dla Łódzkiego 2021-2027 - kontynuacja sprawy z CXCIV posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 22.11.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Dariusza Kowalczyka - dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu, 

któremu udzielił głosu.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że był zrobiony 

przetarg na wyłonienie firmy, która te wnioski będzie składać i który został 

rozstrzygnięty. Nadmienił, że w piątek, czy w czwartek podpisał, jak również 

starostowie, podpisali umowy. Dodał, że są dwie umowy: na branżówkę  

i na technikum. Zapytał, czy będzie trzecia umowa. Czy to się mieści już w ramach 

tych dwóch wniosków? 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że nie będzie trzeciej umowy, na razie doszli  

do porozumienia w ten sposób, że jest to przygotowanie, złożenie będzie gratisowo, 

to znaczy bezkosztowo, a jeśli wnioski uzyskają - ten wniosek trzeci, uzyska 

dofinansowanie, to wtedy z kosztów pośrednich będą rozmawiali. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że te koszty będą mogły również być pokryte z tego dofinansowania, tak,  

jak wcześniej rozmawiali, tak? 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to jednak, 

mimo wszystko, powinno być ustalone wcześniej i podpisana umowa, bo możemy 

wejść w zamówienia publiczne, dlaczego oni, a nie ktoś inny. Dodał, że mamy 

przykłady takich umów przecież, które podpisywaliśmy, że nie było pieniędzy  

za napisanie wniosku, a później była ustalona od razu kwota. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że ma taką informację, że naruszamy wtedy, kiedy  

są czasowo zbieżne zadania realizowane i przedmiot jest tożsamy i tutaj po prostu 

ten wniosek jakby pojawia się. Zaznaczył, że jego pismo jest dowodem na to,  

że to nie jest w tym samym czasie, tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie mówi  

o łączeniu zamówień, tylko zupełnie o czymś innym, że pan będzie chciał później 

wynagrodzić, jakby umawiacie się ustnie, że będzie wynagrodzenie tej firmy, która 

napisze wniosek, na jakimś tam późniejszym etapie, nie znamy dziś tego 

wynagrodzenia. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że to nie musi być wynagrodzenie za pisanie wniosku, może 

być wynagrodzenie za obsługę, za realizację. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dobrze, 

ale to będzie pan robić postępowanie na realizację i ta firma nie wygra i wtedy co? 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że zawsze każdy ponosi jakieś ryzyko. Dodał, że jeśli  

nie wygra, to nie dostanie wynagrodzenia. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy już są te tytuły, 

nazwy ustalone. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu przekazał, że ma tytuły, one są w miarę już ostateczne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o przesłanie 

do pana skarbnika tytułów, żeby mógł to wpisywać do budżetu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że już podaje: „Absolwent ZS nr 2 w Wieluniu – nowoczesne 

technologie w transformacji”, to jest pierwszy tytuł, dedykowany tak naprawdę  
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dla informatyków; dla kierowców „Absolwent ZS nr 2 w Wieluniu – nowe umiejętności 

w transformacji” i trzeci tytuł, zupełnie podobny, bo chcą, żeby była identyfikowana 

placówka: „Absolwent ZS nr 2 w Wieluniu – nowe perspektywy w transformacji”,  

czyli „nowoczesne technologie”, „nowoczesne umiejętności” i „nowe perspektywy”. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawia 

się tylko, w czym jest problem, żebyśmy podpisali umowę na napisanie tego wniosku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na te dwa 

zadania zapewnił środki w budżecie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dobrze,  

ale zapisanie umowy na to, że robią to bezpłatnie, jeśli przejdzie tę ocenę formalną, 

czy później merytoryczną i dostaniemy, to wtedy jest to wynagrodzenie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pan wicestarosta 

ma rację. Następnie zwrócił się do pana dyrektora, że dobrze by było, żeby  

to skonstruować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, żeby te warunki były 

znane od początku do końca, zapisane, wtedy wiemy, w czym się poruszamy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, ale na tę 

drugą część też by wypadało zrobić przetarg.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o terminy. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że 9. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że można zrobić. 

Stwierdził, że dobrze by było, żeby później się nie okazało w trakcie, że oni  

za tę trzecią umowę będą chcieli jakiś dużych pieniędzy, chociaż my teraz  

nie ryzykujemy w sumie niczym. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że generalnie 

możemy zrobić tak, że wyrażamy zgodę panu dyrektorowi na złożenie wniosku,  

pan dyrektor niech ten wniosek napisze, czy ktoś mu napisze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze i przeszedł do procedowania tego punktu. Zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem prośby dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie trzech a nie dwóch wniosków  

w ogłoszonym konkursie na projekty współfinansowane ze środków Funduszu  

na rzecz Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o wyrażenie zgody na złożenie trzech a nie dwóch wniosków w ogłoszonym 

konkursie na projekty współfinansowane ze środków Funduszu na rzecz 

Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. Fundusze europejskie  

dla Łódzkiego w transformacji, Działanie FELD.09.02 Społeczeństwo w transformacji, 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027  

- kontynuacja sprawy z CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

22.11.2023 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan  Łukasz Dybka).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 7 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejny Zarząd Powiatu odbędzie się w dniu 19 lutego br. o godzinie 8:30. Dodał, 

że nie ma dużo spraw, chyba, że napłyną sprawy bieżące. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, skoro  

28 lutego jest zaplanowana sesja, to jak wówczas będzie z posiedzeniem Zarządu.

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zdążą, a Zarząd będzie rano. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, a po sesji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że po sesji będzie krótki Zarząd tylko przyjęcie układu wykonawczego do uchwały 

Rady Powiatu i tyle. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że resztę 

spraw trzeba byłoby przed sesją rozpatrzyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  
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Pkt 8 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w związku  

z ogłoszeniem przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej programu „Łódzkie OZE – wzrost wykorzystania odnawialnych źródeł energii 

na terenie województwa łódzkiego” jest możliwość pozyskania do 80% dotacji, resztę 

pożyczki. Przekazał, że zastanawiał się, czy u nas można gdzieś złożyć wniosek,  

czy mamy gotową dokumentację? Poinformował, że jedynym takim miejscem  

jest Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie (DPS), bo tam był wykonany audyt,  

są zrobione obliczenia i można tę inwestycję na dzisiaj szacować na około  

200 tys. zł. Dodał, że rozmawiał z panią dyrektor jeszcze dzisiaj i są w stanie  

w swoim budżecie zagwarantować wkład własny, który byłby pożyczką, którą do tego 

jeszcze w jakimś tam stopniu można umorzyć, stąd prośba do Zarządu o zgodę  

na złożenie takiego wniosku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że co do zgody tutaj 

nie wnosi żadnych uwag, tylko chciał powiedzieć, że jest praktycznie mówiąc, bardzo 

ciężkie do wyegzekwowania, żeby spłata pożyczki, która byłaby zaciągnięta  

na to zadanie, pochodziła ze środków DPS-u, bo pożyczka jest przychodem  

i nie mieści się w granicach wydatków danej jednostki budżetowej. Dodał,  

że to by było tylko i wyłącznie wtedy możliwe, żeby DPS zawsze miał dochody 

większe niż wydatki, wtedy z tych zaoszczędzonych wydatków po prostu starostwo 

zabierałoby sobie pieniądze. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku pana wicestarosty. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Wicestarosty Wieluńskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na złożenie wniosku o dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi w ramach Programu 

Priorytetowego „Łódzkie OZE – wzrost wykorzystania odnawialnych źródeł energii  

na terenie województwa łódzkiego” dla Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

 

 

 

Pkt 9 

Zamknięcie CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCI posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


